

Referat fra bestyrelsesmøde 29-6 2026

Deltager: Niels (NO) Per (PE) Heidi (HB) Else (EB) Gert (GB) med på skærm

Fraværende: Anne (AB) og Tina (TA)

1. Godkendelse af referat fra sidste møde.

- Godkendt og underskrevet

2. Gennemgang af protokollen.

- Et medlem påtaler at en gravemaskine har ødelagt et af hans birketræer. Vedkommende er blevet vejledt til at kontakte MJ Eriksen, for afklaring og udbedring.
- Et medlem har hørt at der bliver kontingent stigning, og vil gerne høre hvornår det bliver varslet. Medlemmet er fritaget for digital post, og har ikke fået besked. Medlemmet har efterfølgende selv haft kontaktet hovedkontoret.
- Et medlem ønsker at få sat en stander op med en vimpel i den store flagstang ved søen, ligeså har medlemmet sammen med et andet medlem tilbudt at hejse flage ved særlige lejligheder. Gert (GB) undersøger om Telenor, vil sponsorere flag/vimpel.

3. Orientering om indkommende og sendt post.

- Inspektion af legepladsen

- Nogen af punkterne i rapporten over legepladsen er mere nødvendige at tage hånd om end andre. Vi vil gennemgå rapporten, og vurdere hvem der skal udbede div. fejl og mangler. Hvad vi selv kan gøre og hvad der skal professionelle folk til.

4. Nyt fra FMS og Hovedbestyrelsen / dagsorden

- Orientering fra HB-mødet d. 20-6.

- Heidi (HB) orienteret om sidste HB-møde, hvor et af punkterne bl.a. var vores skrivelse omkring den afholdt kongres, som blev drøftet.

5. Referat fra diverse udvalg.

- Festudvalget: der bliver arbejdet på fuldt tryk på jubilæumsfesten. Der er god tilslutning.
- Vi skal sætte bord og stole op i teltet, torsdag kl. 9.00 og gøre klar til bankospillet.
- Vand: Vi har desværre et vandspild vi ikke kan lokalisere.
- Vi har medlemmer som er i tvivl om hvad der er deres pligt, er i forhold til vedligeholdelse på målerne. Det er sådan at på afgangssiden er det huset som vedligeholder og skifter ventiler, bortset fra at hvis omløberen skulle være itu, er det foreningen, og på den anden side er det foreningen. Gert (GB) vil lave en tegning over måleren med beskrivelse, som lægger på hjemmesiden

6. Aktivitetshuset /aktiviteter.

- Tanken ved A- huset tømmes dagen efter banko den 17-7, så den holder til lørdagen.

7. Økonomisk oversigt.

- Intet til punktet

8. Indkomne forslag.

- **Projekt klubhus, hvordan går det?**
- Det er i gang.

9. Orientering/forslag vedr. hjemmeside / Bladet.

- Har vi fået styr på hjemmesiden?

- Per (PE) og Heidi (HB) sætter sig ind i denne ved fælles hjælp.
- Vi køber en ind et par timer, for råd og vejledning.

10. Bordet rundt.

11. Eventuelt.

- Har talt om det var en mulighed at lægge fart bum i de asfalterede veje, når der skal ny asfalt på. Per (PE) vil gerne undersøge om det er en mulighed også i forhold til udrykningskøretøj.
- Vi har brug for at få opgradere vores Microsoft program.
- Vi skal have sat en svits på vores internet system.

12. Fastsættelse af næste møde og søndage.

Næste møde

6-8 kl. 18.00

Søndage:

12- 7 Heidi

19 -7 Vi er på pladsen vedr. oprydning af sommerfesten.

26 -7 Niels

2- 8 Per

13. Evaluering

Godt møde

Ref. Heidi